
 

 

 

 

 

 

Commissie 2 ‘Tienen werkt’:  

lokale economie en interne organisatie 

 

verslag van 23-10-2023 van 19 u-15 - 20u20 

verslaggever Lucia Dewolfs 

voorzitter Lucia Dewolfs 

agenda agendapunten mbt GR van schepen Poffé en schepen Huts 

aanwezig Eddy Poffé, Rudi Hendrickx, Lucia Dewolfs, Bart Maes, Daniel Vanluyten, John Vankeijenberg,, Joël 

Dereze, Jean Defau, Nele Daenen, Kris Franssens, Christophe Hendrickx, Ketty Vanherle 

  

verontschuldigd  : Christophe hendrickx  Werner Thomas, Gijsbrecht Huts 

 

 

1 Goedkeuring verslag 26 september 2023 

 

Verslag van de commissievergadering van september kan niet goedgekeurd worden, gezien niet verdeeld. 

Dit wordt volgende vergadering opnieuw geagendeerd. 

Aanwezigheidslijst wordt door de aanwezigen ondertekend. 

 

2. Agendapunten GR  

 

Schepen Poffé :  

Geen agendapunten voor de GR 

 

Raadslid Defau uit zijn ongenoegen over het feit dat de verslagen niet beschikbaar zijn. 

Blijkbaar is er ook een probleem met de GR verslagen -video verslag 

Het laatst beschikbare verslag van het CBS dateert van 19 september. 

Het is jammer dat er gewacht wordt met publicatie tot de laatst reglementair toegestane dag 

In het huishoudelijk reglement staan de verplichtingen aangaande verslaggeving vermeld  

Dit deel van het verlag wordt ook overgemaakt aan de AD : Patricia Willems . 

 

Vraag van de commissieleden : Outlook uitnodigingen voor vergaderingen mee uitsturen bij  

               de agenda zou handig zijn 

 

De afdeling R&D van het bedrijf Huntsman verhuist van Kberg naar Tienen  

              (de 1/2 van het vroegere photovoltech)  

              De tewerkstelling in Tienen betreft hogere profielen  

              Dit kan een positief effect hebben op handel en horeca 

Het gebouw van het voormalige photovoltech is nu voor ¾ ingenomen ( ING lease is eigenaar) 

 

Olympia cars (groep Pans ) kocht het terrein en gebouw vd vroegere garage Reynaerts.  

               Ze bouwen nu een stelplaats op dit terrein en hun terrein (Pans) 

 

              Spijtig brandongeval bij Multiobus  : was een voortrekker, voorloper en toonaangevend vervoers  

              bedrijfop het vlak van electrisch busvervoer 

 

V E R S L A G 



 

 

 

              Quid Action en Jysk – vorderingen der werken op de Leuvenselaan? 

 

3. Variapunten 

 

Volgende commissie op maandag 27 november 2023. 

 

 

 

Voorzitter en Verslaggever 

Lucia Dewolfs 


